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Protokół nr XIV/19 

z obrad XIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 25 września 2019 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 11.05 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 11.00.  

 

Przewodniczący Rady powitał zebranych gości: Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Zastępcę Burmistrza Małgorzatę Rózgę, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką, 

radną powiatu łódzkiego wschodniego Klaudię Zaborowską - Gorzkiewicz, Komendanta 

Komisariatu Policji w Rzgowie nadkom. Roberta Kieszka, sołtysów, kierowników  

i pracowników Urzędu Miejskiego w Rzgowie. Przewodniczący Rady poinformował, że 

obrady XIV sesji są transmitowane on–line. 

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecni radni Paweł Redzynia oraz Wiesław Gąsiorek (dotarli później).  

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny Lilla Perka.   

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 11 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska w Rzgowie wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał czy są 

wnioski o jego zmianę.  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XIII sesji.  

6. Sprawozdania z działalności międzysesyjnej: 

a) Burmistrza, 

b) Przewodniczącego Rady, 

c) Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego (DRUK 1) 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2019-2036 (DRUK 2) 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 

2019 (DRUK 3) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę III/35/2018 w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2019 roku (DRUK 4) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania  

z budżetu Gminy Rzgów środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od 

towarów i usług na rzecz samorządowego zakładu budżetowego (DRUK 5) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym  

w Guzewie (DRUK 6) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Guzewie 

oraz nadania mu statutu (DRUK 7) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości na rzecz 

użytkownika wieczystego (DRUK 8) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości na rzecz 

użytkownika wieczystego (DRUK 9) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

(DRUK 11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

(DRUK 12) 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Komunikaty, sprawy różne.  

20. Zamknięcie sesji. 
 

Na posiedzenie dotarł radny Wiesław Gąsiorek. Stan Rady: 14 radnych. 

 

Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński złożył wniosek formalny o wycofanie projektów 

uchwał w sprawach sprzedaży nieruchomości na rzecz użytkowników wieczystych (DRUKI 8 

i 9) oraz o zamianę kolejności punktów obrad w sprawie DRUKÓW 6 i 7 w ten sposób aby 

projekt uchwały ws. utworzenia żłobka był przed ustaleniem opłat za pobyt w nim. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie przedstawiony wniosek.  

W głosowaniu: 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska przyjęła 

wniosek. 

 

Radny Kordian Skalski jako Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Miejskiej w Rzgowie złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

następujących projektów uchwał: w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonowanie 

monitoringu miasta (DRUK 10), w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Urzędu 

Miejskiego w Rzgowie (DRUK 13) oraz w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Rzgowa (DRUK 14). 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie przedstawiony wniosek.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska przyjęła 

wniosek.  

 

Ad.5. 

Przyjęcie porządku obrad po zmianach: 
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1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie porządku obrad po zmianach. 

6. Przyjęcie protokołu z XIII sesji.  

7. Sprawozdania z działalności międzysesyjnej: 

a) Burmistrza, 

b) Przewodniczącego Rady, 

c) Informacja o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

dodatku energetycznego (DRUK 1) 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2019-2036 (DRUK 2) 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 

2019 (DRUK 3) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę III/35/2018 w sprawie udzielenia 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na modernizację dróg 

powiatowych w 2019 roku (DRUK 4) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad ustalania i przekazywania  

z budżetu Gminy Rzgów środków finansowych wynikających z rozliczenia podatku od 

towarów i usług na rzecz samorządowego zakładu budżetowego (DRUK 5) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie utworzenia Żłobka Gminnego w Guzewie 

oraz nadania mu statutu (DRUK 7) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt oraz 

maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka w Żłobku Gminnym  

w Guzewie (DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonowanie 

monitoringu miasta (DRUK 10) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

(DRUK 11) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości 

(DRUK 12) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Urzędu 

Miejskiego w Rzgowie (DRUK 13) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Rzgowa (DRUK 14) 

20. Interpelacje i zapytania radnych. 

21. Komunikaty, sprawy różne.  

22. Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie zmianę porządku obrad.  

W głosowaniu: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska 

bezwzględną większością głosów zmieniła porządek obrad  

 

Ad.6. 

Protokół z XIII sesji został przyjęty bez uwag. 

 

Ad.7. 

a) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w okresie od dnia 21.08.2019 r. do dnia 
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24.09.2019 r. przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński. 

 

Uwagi i pytania do sprawozdania zgłosili radny Jarosław Świerczyński oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski. Burmistrz Mateusz Kamiński udzielił 

odpowiedzi.  

 

Na posiedzenie dotarł radny Paweł Redzynia. Stan Rady: 15 radnych. 

 

b) Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej złożył Przewodniczący Rady Radosław 

Pełka. 
 

Nie było pytań. 

 

c) Informacje o stanie bezpieczeństwa na terenie gminy Rzgów przedstawił Komendant 

Komisariatu Policji w Rzgowie nadkom. Robert Kieszek. 

 

Uwagi i pytania do sprawozdania zgłosili: mieszkaniec gminy Rzgów skarżący 

funkcjonowanie monitoringu miasta, radny Rafał Kluczyński, radny Zbigniew Waprzko, 

Przewodniczący Radosław Pełka, radny Wiesław Gąsiorek.  

Odpowiedzi i wyjaśnień udzielili: nadkom. Robert Kieszek, pracownik odpowiedzialny za 

system monitoringu w Referacie Komunalnym Urzędu Miejskiego w Rzgowie Włodzimierz 

Kaczmarek. 

 

Ad.8.  

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu  

18 września b.r.  

 

Nie było pytań.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/123/2019 w sprawie określenia wzoru wniosku 

o wypłatę dodatku energetycznego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Paweł 

Redzynia, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław 

Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.9. 

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu  

18 września b.r. Zmiany wprowadzone od tego czasu przedstawił Kierownik Referatu 
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Inwestycji Zbigniew Snelewski. Po stronie wydatków majątkowych proponuje się dwie 

zmiany: zmniejszenie limitu o kwotę 190.000,00 zł na zadaniu pn. „Projekt i budowa 

chodnika na ulicy Szczytowej w Starowej Górze”. Propozycja została już przedstawiona 

radnym na minionym wspólnym posiedzeniu komisji.  Druga zmiana również była już 

omawiana i dotyczy przeniesienia środków z budowy żłobka na budowę przedszkola  

w Guzewie. 

 

Pytanie do projektu zadał radny Kordian Skalski, Kierownik Snelewski udzielił wyjaśnień.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za” 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” 1 „brak głosu”, Rada 

Miejska w Rzgowie postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/124/2019 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2019-2036. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Paweł Redzynia, Rafał 

Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Stanisław Zaborowski. 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Jan Spałka. 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.10.  

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu  

18 września b.r. Zmiany wprowadzone od tego czasu przedstawiła Skarbnik Miasta Anna 

Czarnocka. Poza propozycjami, o których mówiono na wspólnym posiedzeniu komisji doszły 

jeszcze dwie pozycje zwiększenia po stronie planu wydatków. Pierwsza na kwotę 6.000,00 zł 

na wniosek Szkoły Podstawowej w Guzewie (montaż klimatyzacji w sali dydaktycznej) druga 

na kwotę 60.000,00 zł na wniosek Szkoły Podstawowej w Rzgowie (montaż urządzeń 

klimatyzacji w budynku).  

 

W dyskusji nad projektem udział wzięli Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski oraz 

Burmistrz Mateusz Kamiński.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/125/2019 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2019. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Paweł 
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Redzynia, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu  

18 września b.r. 

 

Nie było pytań.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/126/2019 zmieniającej uchwałę III/35/2018  

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Łódzkiego Wschodniego na 

modernizację dróg powiatowych w 2019 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Paweł Redzynia, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, 

Radosław Pełka, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski, Jan Spałka. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

 „NIEOBECNI” (1 radny) 

Marek Bartoszewski. 

 

Ad.12. 

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu  

18 września b.r. 

 

Nie było pytań.  

  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/127/2019 w sprawie określenia zasad ustalania 

i przekazywania z budżetu Gminy Rzgów środków finansowych wynikających  

z rozliczenia podatku od towarów i usług na rzecz samorządowego zakładu 

budżetowego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Paweł 
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Redzynia, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.13. 

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji 

ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu 18 września b.r. nad projektem 

uchwały przeprowadzono obszerną dyskusję. W jej wyniku do zapisów proponowanego 

statutu żłobka wprowadzono wypracowane zmiany w kwestii warunków i preferencji 

przyjmowania dzieci do żłobka. Następnie odczytał treść § 7 projektu statutu. 

 

Uwagi do projektu zgłosił radny Kordian Skalski. Powiedział, że podczas 

zeszłotygodniowej dyskusji nad projektem podniesiono również kwestię wprowadzenia do 

warunków przyjmowania dzieci do żłobka zastrzeżenia dotyczące wymagalności wykonania 

obowiązkowych szczepień. Nie zostały one ostatecznie wpisane do statutu z obawy przed 

podważeniem ich celowości przez organ nadzoru. Jednak w ostatnich dniach pojawił się 

wyrok WSA w Olsztynie, który potwierdził, że takie zastrzeżenie może się pojawić jako 

kryterium przyjęcia do żłobka. 

Zastępca Burmistrza Małgorzata Rózga odpowiedziała, że jeśli linia orzecznicza w tym 

kierunku się ukształtuje to będzie można w przyszłości wprowadzić takie kryterium do 

regulaminu rekrutacji. 

 

Nie było więcej uwag.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/128/2019 w sprawie utworzenia Żłobka 

Gminnego w Guzewie oraz nadania mu statutu. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Paweł 

Redzynia, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.14. 

Przewodniczący Radosław Pełka poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu  

18 września b.r. 

 

Nie było pytań.  
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Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 15 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/129/2019 w sprawie ustalenia wysokości opłaty 

za pobyt oraz maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie dziecka z Żłobku Gminnym 

w Guzewie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (15 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Paweł 

Redzynia, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.15. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Kordian Skalski odczytał treść 

projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na funkcjonowanie monitoringu miasta oraz 

jego uzasadnienie.  

 

Do przedstawionego uzasadnienia sposobu rozpatrzenia skargi odniósł się skarżący 

funkcjonowanie monitoringu miasta obecny na posiedzeniu Rady Miejskiej. Następnie  

w dyskusji nad przedstawioną skargą udział wzięli radny Kordian Skalski, radny Zbigniew 

Waprzko, radny Jarosław Świerczyński, Przewodniczący Rady Radosław Pełka.  

 

Radny Jarosław Świerczyński złożył wniosek formalny o zakończenie dyskusji nad 

omawianym projektem. Przewodniczący Rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie 

przedstawiony wniosek.  

W głosowaniu: 9 „za”, 3 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”, 1 „brak głosu” Rada 

Miejska przyjęła wniosek.  

 

W związku z wynikiem głosowania Przewodniczący Rady Radosław Pełka zakończył 

dyskusję nad projektem uchwały i przystąpiono do głosowania.  

W głosowaniu – 12 „za” 2 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/130/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

funkcjonowanie monitoringu miasta. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa 

Tyll, Stanisław Zaborowski, Paweł Redzynia. 

„PRZECIW” (2 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Zbigniew Waprzko. 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech. 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 
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Przerwa: 13:30 – 13:49  

Po przerwie nieobecni radni: Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Jan Spałka, 

Jarosław Świerczyński, Stanisław Zaborowski. Stan rady: 10 radnych 

 

Ad.16. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Kordian Skalski poinformował, że 

projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych 

Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu 18 września b.r. 

 

Nie było pytań.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/131/2019 w sprawie przekazania skargi 

według właściwości. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Stanisław 

Zaborowski. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Kordian Skalski poinformował, że 

projekt uchwały został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji ustawowych i stałych 

Rady Miejskiej w Rzgowie w dniu 18 września b.r. 

 

Nie było pytań.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 10 „za” 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/132/2019 w sprawie przekazania skargi 

według właściwości. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (10 radnych) 

Zbigniew Cisowski, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, 

Przemysław Szczech, Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (0 radnych) 

„NIEOBECNI” (5 radnych) 

Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Jan Spałka, Jarosław Świerczyński, Stanisław 

Zaborowski. 
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Ad.18. 

Projekt przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Kordian 

Skalski. Powiedział, że w toku prac komisji jej członkowie uznali skargę za bezzasadną. 

Następnie odczytał uzasadnienie do uchwały. Kończąc swoją wypowiedź dodał, że razem  

z członkami komisji sugeruje kierownictwu urzędu rozważenie organizacji szkolenia 

wewnętrznego dla pracowników z zakresu obsługi tzw. trudnego petenta/klienta. 

 

Na obrady powrócili radni: Marek Bartoszewski, Wiesław Gąsiorek, Jan Spałka, Jarosław 

Świerczyński, Stanisław Zaborowski. Stan rady: 15 radnych 

 

Uwagi w związku z przedstawionym projektem zgłosili: radny Jarosław Świerczyński, 

radna Anna Tumińska-Kubasa. Przewodniczący Komisji Kordian Skalski oraz Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński udzielili wyjaśnień.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 13 „za” 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/133/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Urzędu Miejskiego w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech,  Anna 

Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 

„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (2 radnych) 

Paweł Redzynia, Jarosław Świerczyński. 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.19. 

Projekt przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Kordian 

Skalski. Powiedział, że w toku prac komisji jej członkowie uznali skargę w zakresie braku 

formalnego jakim był brak podpisu osoby sporządzającej odpowiedź na pismo złożone do 

Urzędu Miejskiego w Rzgowie przez Skarżącego, za zasadną. Następnie odczytał 

uzasadnienie do uchwały. 

 

Nie było uwag. 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do 

głosowania.  

W głosowaniu – 14 „za” 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr XIV/134/2019 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Rzgowa. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Paweł Redzynia, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila Kuźnicka, 

Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski. 
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„PRZECIW” (0 radnych) 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Marek Bartoszewski 

„NIEOBECNI” (0 radnych) 

 

Ad.20. 

W okresie międzysesyjnym na ręce Przewodniczącego Rady nie wpłynęła żadna 

interpelacja.  

 

Zapytania złożyli: 
 

− radna Kamila Kuźnicka ws. możliwości wypożyczenia na zebranie wiejskie w Starowej 

Górze rzutnika wraz z ekranem; 
 

− radny Kordian Skalski ws. nowelizacji tzw. ustawy śmieciowej - możliwości dotowania 

kosztów odbioru odpadów komunalnych oraz ws. odnawialnych źródeł energii – jakie są 

plany gminy w związku z wymianą pieców – możliwości przystąpienia do różnego 

rodzaju programów. W dyskusji, która się wywiązała w związku z tą sprawą udział wzięli: 

radna Kamila Kuźnicka, radny Jarosław Świerczyński, Burmistrz Mateusz Kamiński oraz 

specjalista. ds. ochrony środowiska w Urzędzie Miejskim w Rzgowie Magdalena Górska; 
 

Posiedzenie opuścił radny Jarosław Świerczyński. Stan rady: 14 radnych. 
 

− radny Zbigniew Waprzko ws. wyczyszczenia rowu melioracyjnego w rejonie ulic 

Literackiej i Kamiennej w Rzgowie (szczególnie wykoszenie przepustów); 
 

− Wiceprzewodniczący Rady Marek Bartoszewski ws. monitoringu miasta; 
 

− radna Anna Tumińska - Kubasa ws. zablokowania planów postawienia stacji bazowej 

sieci 5G na działkach na pograniczu Gospodarza i Ksawerowa oraz ws. budowy osiedla 

domów jednorodzinnych w Starej Gadce przez firmę VARITEX i jej planów przesunięcia 

rowu melioracyjnego odprowadzającego wodę z terenu prowadzonej inwestycji w stronę 

Gospodarza; 
 

Posiedzenie opuścił radny Marek Bartoszewski. Stan rady: 13 radnych. 
 

− radna rady powiatu łódzkiego wschodniego Klaudia Zaborowska – Gorzkiewicz ws. 

porównania korzyści z przystąpienia do programu CZYSTE POWIETRZE a Regionalnego 

Programu Operacyjnego dla Województwa Łódzkiego; 
 

− radna Kamila Kuźnicka ws. możliwości pozyskania od Inspekcji Transportu Drogowego 

środków na zakup urządzeń do odcinkowego pomiaru prędkości oraz rejestrujących 

przejazd na czerwonym świetle (ITD otrzymała na ten cel 163 ml. zł i ma je 

rozdysponować do końca 2020 roku); 
 

Posiedzenie opuścili radny Przemysław Szczech, radna Ewa Tyll oraz radny Zbigniew 

Waprzko. Stan rady: 10 radnych. 
 

− radny Rafał Kluczyński w sprawach: 

− systemu monitoringu miasta; 

− możliwości udostępnienia pomieszczenia na harcówkę dla harcerzy z ZHP oraz 

dofinansowania ich przyszłorocznego wyjazdu; 

− pracy Referatu Komunalnego Urzędu Miejskiego w Rzgowie; 
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− skrzyżowania ulic Kamiennej i Literackiej w Rzgowie (złagodzenie wyprofilowania 

skrzyżowania i przesunięcie słupa elektrycznego); 

− wyblakłych napisów nazw ulic na tablicach przy wjeździe do Rzgowa od ul. 

Tuszyńskiej; 

− kolizji znaku „droga dla pieszych i rowerzystów” oraz tablicy z nazwą ulicy przy 

skrzyżowaniu ulic Kamiennej i Tuszyńskiej. Obecne usytuowanie utrudnia 

odczytanie nazwy ulicy; 
 

− Przewodniczący Rady Radosław Pełka ws. monitoringu miasta (usytuowania kamer); 
 

− radny Wiesław Gąsiorek ws. skargi na funkcjonowanie monitoringu miasta; 
 

Posiedzenie opuścili radny Paweł Redzynia oraz radny Kordian Skalski. Stan rady: 8 

radnych. 
 

− Wiceprzewodniczący Rady Zbigniew Cisowski ws. stanu negocjacji dotyczących wykupu 

gruntu na poszerzenie ulicy Kwiatowej w Starowej Górze. Poparł również wniosek radnej 

Kamili Kuźnickiej o ustanowienie OPP na ul. Centralnej w Starowej Górze. Zgłosił też 

awarię studzienki kanalizacyjnej przy ul. Zagłoby 51; 
 

Posiedzenie opuścił radny Zbigniew Cisowski. Stan rady: 7 radnych. 
 

− radna Kamila Kuźnicka ws. stanu ulic Gerbery i Ściennej w Starowej Górze. Wysypany 

na ich poboczach żwir ciskany spod kół jadących pojazdów stanowi niebezpieczeństwo 

dla pieszych poruszających się wzdłuż tych ulic ; 
 

− radny Jan Spałka ws. śmieci podrzucanych przez mieszkańców do rowów przydrożnych 

na odcinku Gospodarz – Prawda – Czyżeminek – Pabianice; 
 

Posiedzenie opuściła radna Kamila Kuźnicka. Stan rady: 6 radnych. 
 

− sołtys sołectwa Kalino Stanisław Hoja ws. różnego rodzaju programów mających na celu 

wymianę źródeł ciepła na proekologiczne. Zwrócił uwagę na to, że systemy takie jak 

panele fotowoltaiczne nie są w zasięgu finansowych możliwości osób niezamożnych. 

Zasugerował aby poszukiwać programów dotujących budowę gazociągów  

w mniejszych sołectwach; 
 

− Przewodniczący Rady Radosław Pełka zwrócił się z apelem do pracowników Gminnej 

Przychodni Zdrowia w Rzgowie aby parkowali na swoim pracowniczym parkingu; 

zwrócił się również do Referatu Komunalnego o przycięcie krzewów na terenie gminy, 

które wchodzą w pas drogowy.  

 

Burmistrz Mateusz Kamiński na bieżąco odnosił się do podnoszonych kwestii oraz udzielał 

odpowiedzi i wyjaśnień. 

 

Ad.21. 

W sprawach różnych głos zabrał Burmistrz Mateusz Kamiński, który przekazał komunikat 

dotyczący „Tygodnia Przedsiębiorcy” w ramach którego na Sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Rzgowie w dniu 26 września odbędzie się seminarium. W jego ramach w godz. 

1000 - 1100 odbędzie się pierwszy wykład w temacie "Pracuję - zatrudniam legalnie" – 

przygotowany przez Państwową Inspekcję Pracy Okręgowy Inspektorat Pracy w Łodzi 

poświęcony legalności zatrudnienia. Drugi wykład w godz. 1115 – 1230 „Zatrudniam legalnie 

w oparciu o współpracę z ZUS przy ustalaniu i wypłacie świadczeń krótkoterminowych.” Na 

koniec w godz. 1230 – 1300 prelegent zapozna uczestników seminarium z funduszami na 
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rozwój firmy – pieniędzmi na start, dotacjami na szkolenia, pożyczkami na inwestycje  

i nieruchomości w ramach inicjatywy JEREMIE – Łódzkiej Agencji Rozwoju Regionalnego 

S. A.  

Zaprosił do uczestnictwa w wykładach. 

 

Ad. 22. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 

15.57 zamknął obrady XIV sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XIV sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej www.bip.rzgow.pl w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – 

zapis obrazu i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2019; 

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 

Protokół sporządziła:      Obradom przewodniczył: 

http://www.bip.rzgow.pl/
http://www.rzgow.pl/

